
 
Utredning av möjligheten för fortsatt placering av huvudbiblioteket på nuvarande plats, 
fullmäktigemotion 
 
FM 17.05.2023 § 63  
  
 
 

Ordföranden meddelade att undertecknade fullmäktigeledamöter (första 
undertecknare Eero Mulli) före sammanträdet uttryckt önskemål om att få 
inlämna en så lydande motion: 
 
Utredning av möjligheten för fortsatt placering av huvudbiblioteket på 
nuvarande plats 
Investeringstakten i Lovisa stad är rätt intensiv, och på investeringslistan 
finns givetvis många viktiga projekt. Stadens ekonomiska situation är 
fortfarande rimlig, men det finns risk för att den vänder mot en sämre 
riktning och detta bör man ta hänsyn till. Stadens lånestock är ganska stor 
sett ur ett nationellt perspektiv, och i och med att räntorna på lånen stiger 
blir det allt svårare att få ett nytt lån med låg ränta. 
Huvudbibliotekets nuvarande lokaler är kanske inte de mesta idealiska för 
biblioteksanvändning, men i takt med att bibliotekstjänsterna utvecklas, 
och då en del av biblioteksanvändningen flyttas till webben genom digitala 
tjänster, är det värt att överväga om det vore möjligt att inrymma 
huvudbiblioteket i de nuvarande lokalerna en längre tid framöver genom att 
förlänga hyresavtalet. Detta skulle spara på investeringen i biblioteket, eller 
åtminstone skjuta upp den några år. 
På basis av det ovan nämnda föreslår vi undertecknade att 
Lovisa stad utreder som ett alternativ möjligheten att förlänga 
hyrestiden för huvudbibliotekets nuvarande lokaler och fortsatt 
inrymma huvudbiblioteket i dessa lokaler. 
 
Bilaga nr 2. 
 

Click or tap here to enter text. 
Beslut Sedan motionen hade lämnats, remitterades den till stadsstyrelsen för 

beredning enligt 133 § i stadsfullmäktiges arbetsordning. 
 
 
NLIN 26.10.2023 § 145    
558/12.03.02/2023    
 
 
Beredning lokalchef Kenneth Albrecht, tfn 0440 555 412  
 
 18 undertecknade fullmäktigeledamöter med Eero Mulli som första 

undertecknare väckte vid stadsfullmäktiges sammanträde 17.5.2023 en 
fullmäktigemotion där man föreslår att huvudbibliotekets nuvarande plats 
utreds närmare som ett alternativ för huvudbiblioteket. 

 
 I motionen lyfter man fram följande: Investeringstakten i Lovisa stad är rätt 

intensiv, och på investeringslistan finns givetvis många viktiga projekt. 
Stadens ekonomiska situation är fortfarande rimlig, men det finns risk för 
att den vänder mot en sämre riktning och detta bör man ta hänsyn till. 
Stadens lånestock är ganska stor sett ur ett nationellt perspektiv, och i och 
med att räntorna på lånen stiger blir det allt svårare att få ett nytt lån med 
låg ränta. Huvudbibliotekets nuvarande lokaler är kanske inte de mest 
idealiska för biblioteksanvändning, men i takt med att bibliotekstjänsterna 
utvecklas, och då en del av biblioteksanvändningen flyttas till webben 



genom digitala tjänster, är det värt att överväga om det vore möjligt att 
inrymma huvudbiblioteket i de nuvarande lokalerna en längre tid framöver 
genom att förlänga hyresavtalet. Detta skulle spara på investeringen i 
biblioteket, eller åtminstone skjuta upp den några år. 

 
 Kultur- och fritidsnämnden (8.3.2023 § 34) har tillsatt en 

projektplaneringsarbetsgrupp för det nya biblioteket, vars uppgift är att 
kartlägga minst tre alternativa och ändamålsenliga utplaceringsalternativ 
för det nya biblioteket. Kartläggningen ska vara klar senast 31.8.2024. 

 
Bilaga 83 
Motion  
 

Föredragning Direktören för centralen för näringsliv och infrastruktur Sari Paljakka
  

Förslag Näringslivs- och infrastrukturnämnden beslutar ge stadsstyrelsen och 
vidare stadsfullmäktige följande svar på motionen: det önskemål som 
framförs i motionen om att som ett alternativ granska möjligheten att 
förlänga hyrestiden för huvudbibliotekets nuvarande lokaler och fortsatt 
inrymma huvudbiblioteket i dessa lokaler har överförts till den tillsatta 
projektplaneringsgruppen för biblioteket. Näringslivs- och 
infrastrukturnämnden föreslår att motionen inte leder till åtgärder och att 
den konstateras vara slutbehandlad. 
 

Beslut Näringslivs- och infrastrukturnämnden beslutade ge stadsstyrelsen 
följande svar på motionen: Näringslivs- och infrastrukturnämnden föreslår 
stadsstyrelsen att behandlingen av motionen överförs till centralen för 
bildning och välfärd. 

- - -  
 
Paus kl. 18.00−18.10 efter § 145. 
- - -  


